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Wloclawek 24.11.2016

Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam sig z proSb4 o zabezpieczente drodk6w w budZecie miasta Woclawka na rok
201,7 na zakup samochod6w przystosowanych do przewozu os6b niepelnosprawnych
na potrzeby ZS Nr 3 oraz ZSI Nr 1 we Wloclawku.

Proponujg, aby przy ewentualnej realizacji tego zadania skorzystai ze Srodk6w PFRON.

Nadmieniam, i2 w/w szkoly posiadajq ju2 samochody, kt6re sfu24 do codziennego

dowozu niepelnosprawnych dzieci do szkoly, jednak s4 one mocno wyeksploatowane,
wymagaj4 ci4glego doinwestowania i napraw, a tym samym sprawiaj4 bardo duZo problem6w
z wladciwym ich utrzymaniem. Samochody, mimo przejechanych ok. 300 tys. km i ci4gtych
remont6w, s4 niezbgdne dla wiaSciwej organizacji pracy Zespofu Szk6l Nr 3 i Zespofu Szk6l
Integracyjnych Nr 1 we Woclawku.

Do niniejszej hterpelacji dolqczam pisma Rad Rodzic6w i Dyrekcji ZS Nr 3 i ZSI Nr 1

we Woclawku.

Zpowaiantem
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Wloclawek, 18. I 0.20 l6r.

Radny Miasta

Wloclawek

Pan

Krzysaof Kowalski

W zw.iqzku ze zlohonym przez pana zapytaniem, informujE 2e szkolny bus
przewo'ry'y dzieci naszej plac6wki do i ze szkoly zoslal uruchomiony I listopada 2005r.
Iehdzi od tego czasu nieprzerwanie, pokonui4c rocmie srednio 30 tys. kilometr6w.
obecny przebieg wynosi 250 tys. k'ometr6w. Auto wymaga ju2 wigkszych napraw z uwagi
na swoje zu\cie. Ponadto dMym utrudnieniem jest sytuacja przewo2eniadzieci na w6zkach,
szkolny bus jest do tego nieprzystosowany, wiEc korzystamy z uprzejmodci ZSI we
Wloclawku.
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Wlociawek, dnia 20.10.2016 rokL

e-mail: ra d a rodzicowzsil @gm a il.co m

Radny Rady Miasta Wloclawek

Sz. P, Krzysztof Kowalski

Rada Rodzic6w przy Zespole szk6l Integracyjnych Nr 1we wloclawku w imieniu swoim,
Dyrekcji i Grona Pedagogicznego zwraca siq z pro(bq o zakup nowych bus6w do przewozu dzieci
niepelnosprawnych na trasie dom-szkola, szkoia-dom.

obecnie posiadamy dwa busy marki citroen zakupione w 2004 roku, kt6re dowoiqc osoby
niepelnosprawne na zaiecia i odwoiqc je do domu pokonuiq w ciegu tygodnia ponad 1.500 km.
obecnie stan licznika kaidego z pojazd6w przekracza 375.000 km. w bieiecym roku koszty napraw
naszych bus6w przekroczyfy 14.000 zl. Kwota ta z roku na rok jest coraz wyisza. z powodu czqstych
awarii jesteimy zmuszeni do odwotywania kurs6w dowozu rub odwozu, co ma niewEtpriwie
niekorzystny wptyw na funkcjonowanie naszych podopiecznych w szkore. obecnie dowozimy 71
uczni6w niepelnosprawnych dla kt6rych dow6z do szkoly jest du2ym udogodnieniem.

w zwiqzku z powyzszym zwracamy sig z prosbq o zakup nowych bus6w. Zakup samochod6w
niewEtpliwie poprawi organizacjq dowoz6w iodwoz6w, ograniczy wydatki oraz zapewni niezbedne
wsparcie dla uczni6w niepetnosprawnycn.

W imieniu Rady Rodzic6w

['lkerJl^0.
Morlika wesoltwska
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Wlocfawek, 17.I0.2016r.

Radny Miasta Wloclawek

Krzysztof Kowalski

Rada Rodzic6w w Zespole 5zk6f nr 3 we Wloclawku w imieniu dzieci i rodzic6w, zwraca
siq z prosbq o podjqcie dziafari w zakresie umoiliwienia zakupu nowego busa do przewozu dzieci
niepelnosprawnych z funkcjQ przewozu dzieci na w6zkach. Dzisiaj ci uczniowie wo2eni sq busem
z Zespotu 5zk6i Integracyjnych. szkorny bus z roku 2005 jest jui bardzo wyeksproatowany a potrzeby
zwiQzane z dowozem sq bardzo duie. Dziqkujemy za zrozumienie i pomoc.

Z wyrazami szacunku

W imieniu uczni6w i rodzic6w

Przewodn iczaca RR

W.efo,io.
lwona Kotula
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Do wiadomoici

Dyrektor ZS nr 3 we Wloclawku


